

PRZYSTAWKI

BRUSCHETTA

9,00 zł / 4 szt

Chrupiące grzanki czosnkowe w towarzystwie siekanych pomidorów i oliwek z aromatyczną oliwą i nutką oregano
Crisp toasts with butter, served with tomatoes, garlic and spices
Knusprige toast mit butter serviert mit tomaten, knoblauch und oil

TATAR Z POŁĘDWICY WOŁOWEJ

28,00 zł/200 gr

Siekana drobno polędwica wołowa ze świeżym żółtkiem w otoczeniu ogórka, cebuli i grzybków
Chopped beef sirloin served with yolk, mushrooms and onions
Gehacktes rinderfilet serviert mit eigelb, pilzen und zwiebel

SAŁATKA CEZAR

22,00 zł/200 gr

Chrupiąca sałata, kawałki kurczaka, pomidor, oliwki oraz cebulowe krążki to wszystko połączone z delikatnym sosem a wraz z tym wszystkim kęs chrupiącego pieczywa
Crispy lettuce, chicken, tomato, olives are all combined with a delicate dressing and with it all the bite of crunchy bread
Knusprigem Salat, Hanchen, Tomaten, Oliven sind alle mit einem zarten Dressing und mit ihr all den Biss knuspriges Brot kombiniert

CARPACCIO Z POŁĘDWICY WOŁOWEJ

28,00 zł/200gr

Cienkie plastry polędwicy podawane z parmezanem, aromatyczna oliwą i pieczywem
Thin slices of sirloin served with parmesan cheese, aromatic olive oil and bread
Dünne Scheiben Sirloin serviert mit Parmesan-Käse, aromatischen Olivenöl und Brot

MOZZARELLA CAPREZE

15,00 zł/200 gr

Delikatna biała mozzarella podawana z pomidorami, bazylią oraz pieczywem
Delicate white mozzarella served with tomatoes, basil and bread
Zarte weiße Mozzarella serviert mit Tomaten, Basilikum und Brot

Do naszych przystawek wyselekcjonowaliśmy specjalny dobór win białych oraz czerwonych ... australijskiego Charodnnay czy francuskiego Merlota

For our entrees we selected a special selection of white and red wines ... Charodnnay Australian or French Merlot

Für die Vorspeisen wir eine besondere Auswahl an Weiß- und Rotweinen gewählt ... Charodnnay australischen oder Französisch Merlot